
Boulealliansens samrådsgruppsmöte den 19 september 2012 i Boulecenter Falkenberg. 

  

1. Ordföranden Kurt Svensson öppnade mötet. 

  

2. Följande klubbrepresentanter var närvarande: Kurt Svensson TULLBRON, Rolf Nilsson 

BÅTKLUBBEN, Sven Steffner LEJONEN, Bengt Horn VESSIGE, Johanna Hyvärinen 

Johansson INTERBOULE, Renate Svensson FALKBOULE, Gert-Erik Vänestål PRO, Sonya 

Eriksson ÅRSTAD, Rolf Bengtsson HJÄRT & LUNG, Bengt-Göran Nilsson PETANQUE, 

Stig Andersson SPF ersattes av Elvy Nilsson. Ingen representant från VETERANERNA. 

  

3. Föreslagen dagordning fastställdes. 

  

4. Till protokolljusterare valdes Renate Svensson. 

  

5. Ronny Grundells skrivelse till förra mötet och som bordlades till detta möte läggs åt 

handlingarna utan åtgärd. 

  

6. Mats Thulins rapport om hallvärdarnas veckoredovisning diskuterades. Eftersom bara 

INTERBOULE och HJÄRT & LUNG har arbetat efter den nya listan är det för tidigt att göra 

en utvärdering. Gruppen enades om att det var bra som det har varit och att det skall vara 

endast en person som står i kassan och ansvarar för denna. Rolf B. menade att det var många 

som inte ville engagera sig i hallvärdskapet och Gert-Erik tyckte att man måste kunna begära 

av folk att jobba med detta eftersom de orkar lägga ner tid på träning och matchspel. De 

ansvariga för hallvärdskapet i varje klubb måste informera sina medlemmar om hanteringen 

av kassaapparaten och ifyllnad av veckorapporten. 

  

7. Flaggning vid dödsfall: Alliansens förslag att flaggning skall ske på dödsdagen eller dagen 

efter bifölls av gruppen. Beslutet att flaggning skall ske bör ligga på respektive 

bouleledare.Dessutom skall vedertagna flaggningsregler följas,när så vimpeln hissas igen 

skall den blå delen vändas upp mot himlen vilket inte alla uppmärksammat. Johannas förslag 

att den berörda klubben kan ordna med ett tänt ljus och kort med namn på den avlidna 

placerat inne i cafeterian gillades av alla. 

Reklam: Enligt Renate fanns det gamla styrelsebeslut på att reklam ej tillåts. 

Protestlistor: Gruppen tror att detta är en övergående trend och att vi bör avvakta utvecklingen 

och ta upp frågan igen om detta ändras. 

  

8. Kurt kompletterade sin lista på ansvariga för postmottagningen, hemsidan och 

hallvärdskapet. När det gäller hemsidan arbetar Ove Johansson, Mats Thulin och Rigmor 

Svensson med denna. Elvy efterlyser den person,som skickat in betalning på medlemsavgiften 

utan att skriva namn och ange OCR-nummer.Varje klubbrepresentant skall undersöka detta. 

  

9. Det bör påminnas om den extra föreningsstämma som hålls den 26 september kl 18.00. 

Viktigt att så många som möjligt kommer och ger styrelsen sitt stöd! 

  

10. Seriespel: Gruppens rekommendation är gruppindelning 1 och 2. Vinterserien baseras på 

resultat från föregående vinter. Samma system för sommarserie. Nya lag börjar i serie 2. 

Matchdag endast fredag förmiddag och eftermiddag med tidsbegränsning. 

Banorna: Bengt-Göran påtalade att vattning av banorna 1-12 bör utföras så att trätrallen ej 

bevattnas. 



Johanna meddelade att flera i INTERBOULE ville ha minskat hallvärdskap. Gruppens 

inställning i detta kan sammanfattas med att tränar man och spelar matcher får man också ta 

sig tid att hjälpa till med det gemensamma arbetet. Hallvärdskapet baseras ju på antalet 

fullbetalande medlemmar. 

Rolf B undrade hur det blir när banorna vid scoutstugan skall avvecklas.Förslag kommer på 

nya banor i skogen. 

  

11. Nästa möte bestämdes till onsdagen den 16 januari 2013 kl 15.00 

  

12. Till ny ordförande för samrådsgruppen valdes Rolf Bengtsson HJÄRT & LUNG och till 

ny sekreterare valdes Sonya Eriksson ÅRSTAD med assistent Johanna Hyvärinen Johansson 

INTERBOULE. 

  

13. Kurt och Bengt tackade för sig och för det gångna verksamhetsåret. 

  

Vessigebro den 19 september 2012 

  

Sekreterare: Bengt Horn                                            Justeras: Renate Svensson 
 


